
“….I zaista mislim da Dragan Simić zaslužuje veliko poštovanje ne samo od nas iz 
Radio Beograda. On je jedno od imena koja su sinonim za Radio Beograd, a puno ljudi 
je već otišlo u većna lovišta. Mnogi ljudi iz ove knjige zapravo više nisu živi. Ja sam 
odmah tu pokušavao da se prisetim dok sam listao. Veliki broj njih zapravo njihove 
glasove više nećemo čuti. Njihovi su glasovi su zabeleženi u emisijama Dragoslava 
Simića i u ovoj knjizi. Mnoge od tih ljudi više nikad nećemo ni videte ni čuti. Za mnoge 
od tih ljudi će možda najbolje svedočanstvo zauvek biti ova knjiga i ovo što su oni ovde 
govorili. To je jedna od takođe kapitalnih vrednosti ove knjige koja je zaista zanimljiva, 
ne samo po tome nego što je veoma zanimljiva. Mi smo navikli da su te knjige koje su 
istorijske prilično suvoparne, dosadne. Ova knjiga je doista zanimljiva dosta se lako čita. 
Ne znam šta će drugi ljudi reći. Ja sam je čitao u jednom dahu, sa takvom lakoćom, sa 
takvom zanimljivošću da je zaista to zaista izuzetno. Druga stvar koju sam hteo da 
kažem Koliko je Dragan Simić takođe neobičan čovek, On je koliko je jedan 
tradicionalan čovek važan za radio toliko je i savremen. Jednom prilikom kada je Matija 
Bećković govorio kakva je njegova razlika između njega i Duška Radovića. Ja ceo život 
sam pisao običnom olovokom i dan dalje pišem obilnom olovkom. A Duško Radović je 
bio čovek koji je uvek koristio sve što je najnovije u tehnologiji. On sad bio bio haker ili 
na neki način veliki ekspert za računare. Na neki način takav je Dragosalv Simić, on je 
spojio ovu knjigu sa novim tehnologijama sa Qr kodom sa svim ovim što savremena 
tehnologija pruža. Na neki način je on kolko god je ova knjiga o 20.veku on je i jedan 
savremeni čovek iz 21. veka što mislim da je veoma važno i lepo. 

I na kraju hteo bih da kažem, da mi je drago što se predstavljanje ove knjige poklapa i 
sa nekim divnim simboličnim jubilejima kao što je rođendan Siniše Pavića koji je 
napunio 90 godina pre nekoliko dana, a ovde je u ovoj knjizi u dve price urađen divan 
omaž čitavoj njegovoj porodici njegovom bratu i njegovom ocu i njemu. On je takođe bio 
jedna od ljudi po kome ćemo pamtiti 20 vek jer ćemo iz njegovih serija verovatno više 
saznavati o vremenu u kome smo živeli nego iz mnogih knjiga. Tako da je ova knjiga 
jedan veliki kompliment i za radio i za dokumentarni program radija koji zapravo briše 
tanku granicu između novinarstva i umetnosti. Često se kaže da novinari nisu umetnici 
međutim ako postoji nešto što je umetničko u novinarstvu to je dokumentarni program a 
tu je Dragoslav Simić bio najbolji i ostao.” 

 


